
Александар Вучић: Председништво СНС није донело коначну одлуку о расписивању ванредних парламентарних избора, али смо тој одлуци ближе него раније - биће у јуну ове или у пролеће следеће године
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Председник Србије и лидер Српске напредне странке изјавио је да Председништво
странке на седници није донело коначну одлуку о расписивању ванредних
парламентарних избора, али је и додао да смо "ближе" тој одлуци него раније.

  

  

Он је после седнице Председништва СНС у Београду рекао да су сви чланови
Председништва странке, осим њега, подржали расписивање ванредних избора.

  

"Ја сам био уздржан и договорили смо се да у веома кратком року кажем шта можемо да
урадимо по питању нашег европског пута, Косова и Метохије, великих инвестиција. О
томе смо упознали и председницу Владе Србије Ану Брнабић која је присуствовала
седници", казао је Вучић.

  

Он је додао да опозиција насиљем не може ништа да промени већ једино изборима али и
оценио да опозиција "добро зна да нема подршку грађана".

  

Вучић је рекао да од 1. септембра креће процес страначких избора у СНС-у, који ће,
како је најавио, трајати до краја године и одржавања редовне страначке Скупштине.

  

На питање новинара када ће бити избори, он је одговорио да сигурно неће бити на
јесен, док постоји могућност да се распишу за јун или на пролеће следеће године.
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Вучић је казао да би било добро да избори буду раздвојени, без обзира што би на
појединим местима СНС могао изгубити због лоше рада својих људи.

  

- Онда би локални избори били 3. маја, следеће године. Имали бисмо велику паузу
од 10 или 12 месеци, што је прилика да људи на локалу гласају по својој вољи, на
основу рада локалних власти - објаснио је он.

  

Вучић је после седнице Председништва СНС-а рекао да су унутарстраначки избори
важни како би подршку добили људи који су "најбоље радили у интересу грађана", али и
како би били смењени они функционери напредњака који "нису показали довољно
енергије и марљивости и чијим радом грађани нису задовољни".

  

"Хоћемо значајне промене у нашој локалној страначкој инфраструктури како бисмо у
сваком месту од Прешева до Суботице сачували оне који су одлично радили", казао је
председник напредњака.

  

Вучић је додао да је са члановима Председништва СНС највише разговарао о Косову и
Метохији које је за ту странку, како је рекао, једно од најважнијих питања.

  

"Нас Косово и Метохија интересују, тиме се бавимо и то је једно од најважнијих питања.
Обавестио сам чланове Председништва СНС о свему што се дешава у разговорима и
након увођења такси на увоз наше робе. За нас је од пресудног значаја да сачувамо
животе и безбедност наших људи и уверен сам да ћемо у том послу имати подршку
КФОР-а али српска држава неће оставити свој народ на цедилу", рекао је Вучић..

  

По његовим речима, приштинске таксе на увоз производа из централне Србије утичу и
до 0,7 одсто на наш друштвени производ што је како је оценио, "огромна штета за Србију
и наше грађане".

  

Он је додао да је седници присуствовала и премијерка Ана Брнабић иако није члан СНС,
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како би чула шта функционери напредњака мисле о раду државних органа.

  

Вучић стигао у седиште СНС на седницу Председништва, без одговора на питање
новинара о ванредним парламентарним изборима

  

Председник Србије и СНС Александар Вучић стигао је у седиште странке око 16.30,
пола сата пре најављеног почетка седнице Председништва, на којој ће бити речи и о
ванредним парламентарним изборима.

  Приликом уласка у зграду, на питање новинара да ли његов данашњи ауторски текст
слути да је донео одлуку о изборима, председник се насмејао и прошао без одговора.   

У централу СНС стигли су и чланови Председништва министар Горан Кнежевић,
заменик градоначелника Београда Горан Весић, градоначелник Лесковца Горан
Цветановић, бивши градоначелник Ниша Зоран Перишић, председница општине Савски
венац Ирена Вујовић, директор Коридора Зоран Бабић...

  

Потпредседница СНС Марија Обрадовић јутрос је за Прву телевизију рекла да ће на
седници, осим о изборима, бити речи и о Косову и Метохији, економској ситуацији у
Србији и инвестицијама, те припремама за предстојећу скупштину странке.

  
  

Dolazak Vučića na sednicu predsedništva SNS-a @predsednikrs  Srbije i @sns_srbija
Aleksandar Vučić stigao je u sedište stranke oko 16.30, pola sata pre najavljenog početka
sednice Presdsedništva, na kojoj će biti reči i o vanrednim parlamentarnim izborima. 
pic.twitter.com/i4Ch0pPuHO

  — Tanjug (@TanjugNews) March 25, 2019    

 Обрадовић је рекла да ће на седници бити око 50 људи из целе Србије који ће пренети
"какво је расположење грађана", по питању ванредних парламентарних избора, као и
чланова СНС којих, како је рекла, има 700.000.

  

(Танјуг)
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